
Zápisnica č. 18/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 25. 10. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Milan Belko, Nora Lovásová, Ján Lešinský 

 
Neprítomný:  
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Informácia o organizovaní odborných seminárov a krátkych kurzov STU Scientific, spol. 

s r. o. (pror Redhammer) 
2. Správa o činnosti ICV STU (pror. Kalužný) 
3. Harmonogram prípravy Výročnej správy STU za rok 2010 (pror. Petráš) 
4. Vyhodnotenie účasti STU na veľtrhu Academia (pror. Petráš) 
5. Správa o implementácii EIS + AIS (pror. Finka) 
6. Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2009/10 (pror. Kalužný) 
7. Kontrolná a riadiaca činnosť na STU v akad. rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Správa o činnosti ICV STU (pror. Kalužný) 
2) Harmonogram prípravy Výročnej správy STU za rok 2010 (pror. Petráš) 
3) Vyhodnotenie účasti STU na veľtrhu Academia (pror. Petráš) 
4) Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2009/10 (pror. Kalužný) 
5) Kontrolná a riadiaca činnosť na STU v akad. rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
6) Vedec roka STU – zabezpečenie a vyhlásenie súťaže 
7) Ples STU 
8) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 
9) Prehľad parkovacích miest 
10) Cenník prenájmu tenisových kurtov 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  K termínu rokovania neboli žiadne úlohy 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o účasti na General Assembly Európskej asociácie univerzít v Palerme. 
Predmetom rokovania bol ranking univerzít. Na nasledujúcom rokovaní budú voľby nového 
prezidenta EAU. 
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K bodu 1 Informácia o organizovaní odborných seminárov a krátkych 
kurzov STU Scientific, spol. s r. o. (pror Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Uviedol tento bod rokovania a požiadal o prezentáciu pracovníkov STU 
Scientific Belka a Lovásovú. Tí podrobnejšie informovali o súčasnom stave 
a aktivitách spoločnosti a o novej aktivite – organizovaní odborných 
seminárov a krátkych kurzov. 

Pror Kalužný: Opýtal sa na úspešnosť projektov. Kurzy spadajú do oblasti CŽV, akú majú 
predstavu o akreditácii kurzov. Nebude to duplicita s ICV STU. 

Pror 
Redhammer: 

Ide o posilnenie obchodnej a organizačnej stránky seminárov a kurzov zo 
strany STU Scientific, s.r.o. – služba nie konkurencia. ICV organizuje 
dlhodobejšie kurzy a vzdelávania. 

Rektor Báleš: Opýtal sa, akým spôsobom zabezpečujú lektorov, aký je záujem o kurzy 
a aká je cena kurzu. Odpoveď: lektorov zatiaľ zabezpečujú externistov nie 
zo zamestnancov STU. Poďakoval za prezentáciu aj za činnosť 
v spoločnosti STU Scientific, s.r.o. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o organizovaní odborných seminárov a krátkych 
kurzov spoločnosťou STU Scientific, s.r.o. 
 
 
K bodu 2 Správa o činnosti ICV STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu a uviedol tento bod rokovania. Konštatoval, že 

sme zaznamenali výrazný progres v aktivitách CŽV STU. Vidieť to aj na 
hospodárskych výsledkoch. Ďalej o obsahu správy podrobne informoval 
riaditeľ ICV STU Lešinský. V správe je zhodnotené každé oddelenie ICV 
vrátane miezd a odvodov. Na budúci rok už predpokladá vyrovnaný 
rozpočet ICV. Na univerzite 3. veku je vážny stav personálny, treba prijať 
nové sily. Urobil a prezentoval analýzu a ponuku CŽV podľa vekovej 
štruktúry zamestnancov.  

Rektor Báleš: Dobrou správou je pozitívny vývoj v hospodárení ICV STU. Opýtal sa aká 
je spolupráca s STU Scientific. Odpoveď: uskutočnili rokovania a nebudú 
duplicity v aktivitách. ICV sa orientuje na zložitejšie kurzy, plánujú ďalšie 
MBA a kurzy CŽV pre energetikov a SPP. Rektor poďakoval riaditeľovi 
ICV Lešinskému. 

Pror. Janíček: Slovenské elektrárne a všetky energetické podniky majú záujem 
o komplexné CŽV. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o činnosti ICV STU. 
 
 
K bodu 3 Harmonogram prípravy Výročnej správy STU za rok 2010 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci osnovu a harmonogram prípravy 

Výročnej správy STU za rok 2010. Rektor STU Báleš navrhol zmeny 
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v harmonograme tak, aby správa o vede a výskume ako aj o pedagogike 
mohla byť schválená na decembrovej Vedeckej rade STU. Celú správu je 
nutné pripraviť vo finálnej verzii do 25.1.2011. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/18/2010  
Vedenie STU schvaľuje predloženú osnovu a harmonogram Výročnej správy STU za rok 
2010 s pripomienkami týkajúcimi sa harmonogramu. 
 
 
K bodu 4 Vyhodnotenie účasti STU na veľtrhu Academia (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Písomne informoval o priebehu veľtrhu a výsledkoch. Veľtrh bol 

orientovaný na informácie o možnostiach štúdia na VŠ. STU oproti 
minulému roku zdvojnásobila svoju výstavnú plochu a bola najväčším 
vystavovateľom spomedzi 67 domácich aj zahraničných vystavovateľov. 
Významné zastúpenie na veľtrhu mali univerzity z ČR. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o účasti STU na veľtrhu Academia VAPAC. 
 
 
K bodu 5 Správa o implementácii EIS + AIS (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Informoval o výsledkoch rokovaní ohľadom udržiavania a zdokonaľovania 

AIS. Do konca tohto roku je problém vyriešený, potvrdzujú to výsledky 
rokovaní s vedením Mendelovej univerzity v Brne ako aj programátormi – 
autormi softvéru AIS, ktorí už na tejto univerzite nepracujú. 

Pror. Kalužný: Elektronické prihlášky na štúdium budú musieť byť integrované do AIS. 
Pror. Janíček: Opýtal sa, či prevod na novozriadený subjekt bude mať vplyv aj na finančné 

náležitosti AIS. Odpoveď: pravdepodobne nie, prebiehajú o tom rokovania. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave AIS a zabezpečení jeho údržby a úprav. 
 
 
K bodu 6 Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2009/10  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Doplnil niekoľko informácií k tým, ktoré už boli o CŽV na STU uvedené 

v bode 2. Písomný materiál obsahuje konkrétne akcie CŽV, ktoré boli 
zrealizované v akademickom roku 2009/2010. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Uviedol, že aktivity CŽV sa často robia prostredníctvom externých s.r.o. 
a iných organizácií, ktoré nie sú súčasťou STU. Treba nájsť spôsob, ako to 
dostať pod ICV STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o Celoživotnom vzdelávaní na STU v akademickom 
roku 2009/2010. 
 



 4

K bodu 7 Kontrolná a riadiaca činnosť na STU v akad. rok 2009/2010 
(pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál obsahujúci správu o kontrolnej a riadiacej 

činnosti na STU. Kvalita pedagogického procesu a učiteľov je hodnotená 
jednak komisiami, ktoré vznikli pri akademických senátoch fakúlt STU ako 
aj samotnými študentmi. Zapojenosť študentov do tohto procesu je veľmi 
rozdielna na jednotlivých fakultách STU. Správa obsahuje podrobnejšie 
zhodnotenie stavu na jednotlivých fakultách STU aj ÚM STU.  

 
Stanovisko V-STU č. 6/18/2010  
Vedenie STU berie na vedomie správu o kontrolnej a riadiacej činnosti na STU 
v akademickom roku 2009/2010. 
 
 
K bodu 8  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Informoval o zásahu pamiatkárov do rekonštrukcie objektu STU na Vazovovej 3. Projekt 
musel byť upravený a to spôsobilo nárast nákladov o cca 85 tis. EUR. Prorektor Janíček 
informoval bližšie o pripomienkach pamiatkárov. Kvestorka STU vyjadrila nesúhlas 
s prechodom plánovaným z Vazovovej 3 na Ekonomické oddelenie R STU. 
 

Uznesenie V-STU č. 2/18/2010  
Vedenie STU súhlasí s navŕšením finančných prostriedkov o 85 tis. EUR na rekonštrukciu 
objektu STU na Vazovovej 3 z dôvodu úpravy projektu, ktorý bol vynútený na základe 
pripomienok pamiatkárov. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1) NZ s nájomcami Milan Marciňa, Bazovského 19, 841 01 Bratislava a Anna Krištofičová, Svätoplukova 
23, 821 08 Bratislava. Prenájom nebytových priestorov na SvF STU, blok B, bufet o výmere 94 m2, 
sklady o výmere 5 m2, šatne a soc. zariadenia o výmere 7 m2, terasa v átriu o výmere 25 m2, celkom 
o výmere 131 m2. Účelom nájmu bude poskytovanie predaja, občerstvenie, príprava a skladovanie 
potravín. Služby sa poskytujú len pre zamestnancov STU a účastníkov akcií organizovaných STU resp. 
zamestnancami a so súhlasom SvF. Nájomníci na spoločné podnikanie uzatvorili zmluvu o združení 
a podnikajú pod spoločným názvom Bufet Krištofičová, Marciňa. Nájom od 15.10.2010 do 30.9.2013. 

2) Dodatok k NZ s nájomcom ŠKK OLYMP, Bernolákova 1, Bratislava. Dodatkom sa predlžuje nájom 
posilňovne v suteréne ŠD J. Hronca o ploche 414,30 m2do 1.1.2013. 

3) Dodatok k NZ s nájomcom Jana Glonecová, Mierová ul. 18, Bratislava. Prenájom priestorov na ŠD 
Belojanisa v suterénne, krajčírska dielňa o výmere 8,60 m2. Nájom sa predlžuje do 1.11.2012. 

4) Dodatok k NZ s nájomcom VLAMON, s. r. o., Wilsonova ul. 6, Bratislava. Dodatkom sa predlžuje 
nájom nebytových priestorov na ŠD Belojanisa v prízemí budovy, kancelária o výmere 17,76 m2do 
1.11.2012. 

5) NZ s nájomcom A1SYNTH s. r. o, Sibírska ul. č. 24, Bratislava. Nájom nebytových priestorov na 
FCHPT. Predmet nájmu skladová miestnosť č. 402, stará budova o výmere 14 m2, skladová miestnosť 
č. 408 v starej budove o výmere 14 m2, skladová miestnosť č. 369 v starej budove o výmere 16 m2  
a laboratórium č. 367 v starej budove o výmere 38 m2. Doba nájmu od 1.10.2010 ( na R – STU návrh 
doručený dňa 11.10.2010) do 30.9.2015. Nájomca bude nebytový priestor využívať v súlade 
s predmetom svojho podnikania – výroba organických a anorganických látok. 

6) NZ s nájomcom SynthCluster s. r. o., Komenského 14, Modra. Nájom nebytových priestorov v budove 
FCHPT. Predmet nájmu laboratórium č. 466/A v starej budove o výmere 55 m2, a č. 409 v starej 
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budove o výmere 25 m2. Nájom od 1.10.2010 ( na R- STU doručený návrh zmluvy dňa 11.10.2010) do 
30.9.2015. Nájomca bude predmet nájmu využívať v súlade so svojím podnikateľským oprávnením na 
činnosť výroba organických chemikálii. 

7) NZ s nájomcom KONZEKO, spol. s. r. o. Areál NPZ 150, 0653 21 Markušovce. Prenájom priestorov 
v ÚZ Gabčíkovo, nebytový priestor v objekte č. 2, miestnosť 15 o výmere 61 m2. Doba nájmu od 
1.10.2010 do 31. 12.2012. Účel nájmu – vykonávanie výskumu, vyučovania a laboratórne cvičenia. 
 

Uznesenie V-STU č. 3/18/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi NZ a dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

Predložil písomný návrh pod názvom „Vedec roka STU – zabezpečenie a vyhlásenie 
súťaže“ za rok 2010. Materiál obsahuje súťažné kategórie ako aj vzor prihlášky do tejto 
súťaže. Prorektor Petráš navrhol, aby vedci ocenení v minulom roku boli členmi 
hodnotiacej komisie. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/18/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh na zabezpečenie a vyhlásenie súťaže Vedec roka 
STU. Prorektor Redhammer zabezpečí vyhodnotenie a schválenie návrhov a kvestorka STU 
zrealizuje finančnú odmenu s tým spojenú. 
 
4) Prorektor Finka: 

Oznámil, že sme zaviedli tradíciu vyhodnotiť a oceniť najlepšieho profesora STU za rok 
2010. Preto požiada dekanov fakúlt o nominácie do tejto súťaže. Súčasne požiadal 
o rozšírenie počtu mimoriadnych štipendií pre najlepších študentov Bc., Ing. a PhD za 
Ústav manažmentu STU a ich pozvanie pri príležitosti MDŠ na stretnutie s vedením 
STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/18/2010  
Vedenie STU súhlasí s rozšírením počtu mimoriadnych štipendií o 3 pre najlepších študentov 
z Ústavu manažmentu STU. 
 
5) Prorektor Janíček: 

Informoval, že dvaja doktoranti z STU získali ceny Aurela Stodolu. 
 
6) Prorektor Petráš: 

− Písomne informoval o príprave Plesu STU 
− požiadal o stanovenie termínu Vianočného koncertu Technik nakoľko je potrebné 

objednať prenájom sály. 
− Pri príležitosti MDŠ budú športové turnaje študentov. Požiadal o schválenie 

finančnej čiastky 400 EUR na ceny pre víťazov. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/18/2010  
Vedenie STU súhlasí s finančnou čiastkou 400 EUR na ceny pre víťazov športových súťaží 
študentov STU pri príležitosti MDŠ. 
 
7) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál s návrhom cenníka za prenájom tenisových kurtov 
v nafukovacej hale na ŠD Mladá Garda. Cenník je rozdelený na zamestnancov 
a študentov STU a pre verejnosť. Pripomienka sa týkala iba ceny pre študentov 
a zamestnancov STU v pracovných dňoch v čase od 14. do 18. hodiny, kde cena 13 €/h 
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bola znížená na 10 €/h. 
 
Uznesenie V-STU č. 7/18/2010  
Vedenie STU schvaľuje návrh cenníka za prenájom tenisových kurtov v nafukovacej 
tenisovej hale s pripomienkou. Tento cenník bude platná do 31. januára 2011. 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


